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ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ > Ο ρόλος της κυρίας Βάσως Παπανδρέου στον συντονισμό των υπουργείων ΟΛΥΜΠΙΑΔΑ

γγπ 0 0Το άγνωστο στρατηγείο 
κατ οτ «θαμώνεβ» του

Οι τρειβ 
ενιολέβ 
του κ. Σημίτη 
για το «2004»

Ρεποριάζ
Κ. Τςλουςιις

___________Ρεπορτάζ___________
Γ. Λλκοιιουλος

Μ
όλις λΐyes εκατοντάδες 
μέτρα από το μέγαρο 
ΜαΕίμου, στην οδό Βασ. 
Xotpias 15, λειτουργεί εδώ και δύο 

μήνεε περίπου το «στρατηγείο» 
στο οποίο επιλύονται προβλήμα
τα, κατά τρόπο που ελάχιστα θυ· 
μ ίίει τιε αποτυχημένεε απόπειρεε 
ενδοκυβερνητικοϋ συντονισμού 
που παρακολουθούσαμε στο πα
ρελθόν σε περιπτώσειε φυσικών 
καταστροφών ή άλλων εκτάκτων 
καταστάσεων.

Η υπουργόε Εσωτερικών και 
Δημό'' Διοίκησηε κυρία Βάσω 
Παπί έου, αΕιοποιώνταε τιε
αρμοδιοτητεε τηε, ενεργοποίησε 
ένα συγκεκριμένο κυβερνητικό 
όργανο το οποίο επιλαμβάνεται 
των κρίσεων, βρίσκει λύσειε, και 
το κυριότερο, τιε θέτει και σε ε
φαρμογή και εποπτεύει την τή
ρηση των αποφασισθέντων. Ετσι 
η έννοια «αντιμετώπιση κρίσε
ων», που ταλάνισε την κυβέρνη
ση για ένα πολύ μεγάλο διάστη
μα, επαφίεται πλέον στη διαρκή 
σχεδόν λειτουργία τηε «Συντονι- 
στικήε Διυπουργικήε Επιτροπήε».

Λέγεται ότι η στιγμή που «α
ναγεννύθηκε» αυτό το όργανο το
ποθετείται στο πρώτο 24ωρο με
τά την ορκωμοσία τηε νέαε 
κυβερνήσεωε, όταν ετέθπ θέμα 
κυβερνητικού συντονισμού για 
την υποδοχή των συνοδών του 
Οτσαλάν από την Κένυα, την ο
ποία είχε δρομολογήσει ήδη επι- 
τυχώε ο υπουργόε ΕΕωτερικών κ. 
Γ. Παπανδρέου.

«Ποϋ Θα συνεδριάσουμε;» ή
ταν η πρώτη ερώτηση όσων ε- 
κλήθησαν σε μια ειδική σύσκε
ψη. «Μα φυσικά στο γραφείο 
μου» απάντησε η υπουργόε Ε
σωτερικών.

Μ’ όν τον απλό τρόπο μια

«ΑΠΡΟ»

Εππαγέδ 3 εκατομμυρίων npos βουλευτέ8
______Ρεπορτάζ___________

Β. ΧΐίΙΠΙΣ

Ιδιαίτερα ανακουφισμένοι - 
τουλάχιστον οικονομικά - α

ναχώρησαν για τιε εκλογικέε πε- 
ρκρέρειέε τουε οι βουλευτέε, κα- 
Οώε οι περισσότεροι εΕ’ αυτόιν 
έλαβαν προ ημερών εκτόε τηε 
μηνιαίαε αποζημίωσής τουε και 
του δώρου του Πάσχα και μία ε
πιπλέον επιταγή με το ιιοσόν των 
τριών εκατ. δρχ.

Η επιταγή που παρέλαβαν οι 
βουλευτέε οι οποίοι είχαν εκλε
γεί οτιε βουλευτικέε εκλογέε του 
1993 και του 1996 είναι η τρίτη 
δόση των αναδρομικών που ε- 
νέκρινε η κυβέρνηση το 1997, 
έτσι ώστε να εΕομοιωθούν οι α- 
ποδοχέε τουε με αυτέε που έλα
βαν οι γιατροί του ΕΣΥ και οι δι
καστικοί την περίοδο 1991-1995, 
όπωε επιτάσσει το Ζ' Ψήφισμα.

«παράδοση» που ήθελε τον «διυ
πουργικό συντονισμό» να έχει την 
«έδρα στο Πολιτικό Γραφείο του 
Πρωθυπουργού στη Βουλή και 
κατ' αυτόν τον τρόπο να τελεί υπό 
το άγρυπνο βλέμμα - ενίοτε και 
την άτυπη προεδρία - του γραμ
ματέα του Υπουργικού Συμβουλί
ου κατέρρευσε.

Η πρώτη τη τάΕει υπουργόε ε
πέβαλε τουε όρουε τηε και οι συ- 
νεννοήσειε τηε γίνονται απευθεί- 
αε με τον πρωθυπουργό κ. Κ. 
Σημίτη - κατ’ ιδίαν ή στο πλαί
σιο του Υπουργικού Συμβουλίου 
και του ΚΥΣΕΑ.

Κατ' αυτόν τον τρόπο διαμορ
φώνεται σταδιακά στο εσωτερι
κό τηε κυβερνήσεωε η αίσθηση 
ότι «έχουμε συντονισμό». Η κυ
ρία Παπανδρέου κάλεσε τουλά
χιστον έΕι φορέε ωε τώρα τουε

Το πρόβλημα δημιουργήθηκε 
όταν, εΕ αιτίαε τηε αύΕησηε των 
αποδοχών τουε λόγω των εφη
μεριών, οι γιατροί του ΕΣΥ υιιε- 
ρέβησαν για την προαναφερό- 
μενη περίοδο τιε αποδοχέε του 
προέδρου του Αρείου Πάγου, βά
σει των οποίων 
καθορίζονται και 
οι αποδοχέε των 
βουλευτών.

Την εΕομοίωσή 
τουε με τουε για- 
τρούε του ΕΣΥ ε
πέτυχαν αρχικώε 
οι δικαστικοί με 
προσφυγή τουε 
στα δικαστήρια(ί) 
και στη συνέχεια 
η κυβέρνηση αναγκάστηκε να ε
γκρίνει την εκταμίευση του α
ντίστοιχου ποσού και για τουε 
βουλευτέε που άρχισαν να κα
ταθέτουν αντίστοιχεε προσφυ-

Ποιοι πήραν 
την τρίτη δόση 

των αναδρομικών 
που ενέκρινε 
η κυβέρνηση 
και το δώρο 
του Πάσχα

συναδέλφουε τηε για σύσκεψη 
και η αλήθεια είναι ότι δεν προ- 
σήλθαν πάντα όλοι αγόγγυστα.» Τι 
πάει να κάνει τώρα η Βάσω;» ψι
θύρισαν στην αρχή ορισμένοι...

Ο,τι και αν «πήγαινε να κάνει» 
οι συσκέψειε πραγματοποιήθη
καν και ήταν αποδοτικές. Ο υ
πουργοί Εθνικήε Αμύνηε κ. Α. 
Τσοχατδόπουλοε, ΕΕωτερικών 
κ. Γ. Παπανδρέου, ΑνάπτυΕηε κ. 
Ευ. Βενιδέλοε, Δημ. ΤάΕεωε κ. 
Mix. Χρυσοχοΐδηε είναι οι τα
κτικότεροι «θαμώνεε» αυτών των 
συσκέψεων τον τελευταίο μήνα, 
ενώ συχνά καλούνται και διοικη
τικοί παράγοντεε, περιφερειάρ- 
χεε όπωε κ. Αρ. Παπαδόπουλοε 
τηε Δυτ. Μακεδονίαε, νομάρχεε 
κ.ά. Είναι χαρακτηριστικό ότι οι 
υπουργοί που καλούνται παρί- 
στανται αυτοπροσώπωε, εν ανα

γέε. Ετσι, αποφασίστηκε να κα
ταβληθεί αναδρομικώε στουε 
βουλευτέε αυτή η διαφορά των 
αποδοχών για τουε τελευταίους 
49 μήνεε, προτού αρχίσει η ε
φαρμογή του ενιαίου μισθολο
γίου σε πέντε δόσειε, με πρώτη 

δόση τον Οκτώ
βριο του 1997 και 
τελευταία τον Α
πρίλιο του 2001.

Την πρώτη Α
πριλίου οι βουλευ
τέε που εΕελέγη- 
σαν στιε εκλογικέε 
αναμετρήσειε του 
1990 και του 1993

■μμμμι έλαβαν το ιιοσόν 
των 4,3 εκατ. δρχ., 

από το οποίο όμωε τούε αποδό
θηκε το ποσόν των 3.050.000 
δραχμών, αφού αφαιρέθηκαν οι 
κρατήσειε και ο φόροε που α
ναλογεί.

θέσει με το παρελθόν που έστελαν 
τουε γενικούε γραμματείε των υ
πουργείων, και η συνεργασία τουε 
αποδεικνύεται πολύ πιο εύκολη 
από όσο νόμιΖαν όσοι έχουν κα
τά νου τουε ενδοκομματικούε α- 
νταγωνισμούε στο ΠαΣοΚ.

Σ’ αυτό το πλαίσιο το τελευταίο 
διάστημα μάζεψαν τα απόνερα 
τηε υπόθεσης Οτσαλάν, παρα
κολουθούν στενά τιε επιπτώσειε 
από τον πόλεμο στη Γιουγκοσλα
βία και οργανώνουν άμεσεε α- 
ποστολέε, όπωε η ανθρωπιστική 
βοήθεια στην Αλβανία και η δη
μιουργία υποδομήε για την υπο
δοχή των προσφύγων, για την ο
ποία λέγεται ότι «Θα είναι άρτια».

Πολύ καλή απόδοση για μια κυ
βέρνηση στην οποία ο συντονι- 
σμόε δεν ανήκε στα στοιχεία που 
τη χαρακτήριζαν.

Στουε βουλευτέε μάλιστα που 
έχουν θητεία μικρότερη των 49 
αυτών μηνών (1.12.1991 - 
31.12.1995) καταβλήθηκε τμή
μα του ποσού αυτού ανάλογα με 
τον χρόνο τηε θητείαε τουε.

Το γεγονόε, πάντωε, είναι ότι 
οι βουλευτέε που τα Χριστού
γεννα αναγκάστηκαν να κατα
βάλουν σχεδόν ολόκληρο τον μι
σθό τουε για να εΕοφλήσουν τιε 
οφειλέε τουε στην Εφορία (κλή
θηκαν να πληρώσουν για το 
1998 περίπου τέσσερα εκατ. δρχ. 
μόνο για την βουλευτική αποζη
μίωσή τουε λόγω χαμηλήε πα- 
ρακράτησηε) αναχώρησαν αυτή 
τη φορά για τιε εορτέε με τιε τσέ- 
πεε τουε γεμάτεε.

ΚΑΙ αυτό που τώρα μάλλον θα 
τουε απασχολεί θα είναι το πού 
θα επενδύσουν τα χρήματα που 
θα τουε απομείνουν - αν τουε α
πομείνουν κάποια...

Το διοικητικό συμβούλιο τηε ΛΕ 
Αθήνα 2004 θα αποφασίσει τε

λικά για τα πρόσωπα που 0α στελε
χώσουν τη θυγατρική εταιρεία η ο
ποία θα έχει ωε αποκλειστικό σκοπό 
την οργάνυτση και τη διαχείριση ό
λων των κατασκευαστικών δραστη
ριοτήτων σχετικά με τα ειδικά ολυ
μπιακά έργα.

Η υπουργόε Πολιτισμού κυρία Ε
λισάβετ ΠαπαΖώη (επικεφαλής τηε 
αρμόδιας διυπουργικήε επιτροπήε) ε· 
Εερχόμενη μετά τη χθεσινή σύσκεψη 
υπό τον πρωθυπουργό κ. Κώστα Ση
μίτη για τα Εηιήματα προετοιμασίας 
τηε διοργάνοχπιε των Ολυμπιακών Α
γώνων του 2004 δήλωσε ότι το συμ
βούλιο τηε Ουγατρικήε εταιρείαε που 
θα ασχοληθεί με τιε κατασκευέε θα 
ορισθεί από τον μέτοχό τηε. Δηλαδή 
από το ΔΣ τηε Αθήνα 2004, υπό την 
παρούσα ή 
με κάποια 
άλλη σύν
θεση κα- 
θώε συν- 
δυασμένεε 
πληροφο
ρίες από 
κυβερνητι- 
κέε πηγές 
επέμεναν 
χθεε το 
βράδυ ότι 
σύντομα 
αλλάίει η 
ηγεσία τηε 
ανώνυμηε Ο πρωθυπουργός 
εταιρείαε κ κ ylipillls ζήτησε 
που εχει α- ypljPoPous ρυθμούς 
ν α λ α β ε ι οπιν υχΟΠΟΐηση 
την προε- ιων ιιρ0γρ(ΐρμάιων 
τ ο ι μ α σ ί α ρια ιην joiiva 2004 
των Ολυ
μπιακών Αγώνων. Οι πληροφορίεε 
αυτέε συνδυάζονται και με την κινη
τοποίηση τηε κυρίαε Γιάνναε Λγγε- 
λοπούλου, η οποία πρόσφατα συνα
ντήθηκε με τον προτθυπουργό κ. 
Κώστα Σημίτη. Επιπλέον, πληροφο
ρίεε από τιε ίδιες πηγέε υποστήριζαν 
ότι ο κ. Σημίτης έχει δεχθεί εισηγή- 
σείε από σιενούε συνεργάτες του προ- 
κειμένου επικεφαλήε τηε διυπουργι- 
κήε επιτροπήε να αναλάβει 
κυβερνητικό στέλεχοε που να διαθέ
τει «πυγμή και όραμα», όπωε ανέφε
ραν χαρακτηριστικά.

Πάνιωε, ανεΕαρπ'πωε των όποιων 
αλλαγών - διορθωτικών ή και δρα 
οτικών - επιχειρηθούν μέσα στουε 
δύο επόμενους μήνεε τα μέλη τηε διυ
πουργικής επιτροπήε ανέλαβαν ένα
ντι του ΠρωΟυιιουργού την υιιοχρέ 
ωοη να ιιροχωρήοουν με γρήγορα 
βήματα στη διαμόρφωση ενόε νέου 
νομοθετικού πλαισίου για τη συντό
μευση όλων των αιιαπούμενων δια 
δικασιών για τιε απαλλοτριώσεις των 
χώρων που έχουν επιλεγεί ή θα ειπ 
λεγούν για την κατασκευή των ειδι
κών ολυμιιιακών έργων αλλιι και για 
την ίδρυση τηε θυγατρικής εταιρείας 
που θα αναλάβει την οργάνωση και 
τη διαχείριση όλου του πρόγραμμα 
τος για τιε κακιοκευέε.

Επιπλέον, ανέλαβαν και την υπο
χρέωση να εππαχϋ νουν τουε ρυθμούς 
για την προώθηση και την κυκλοφο
ρία του ειδικού ολυμπιακού λαχείου. 
Το τελευταίο, που βρίσκεται στον χώ
ρο ευθύνηε του υφυπουργού ΑΟλητι 
σμού κ. Λνδρέα <1>ούρα και του ΟΙ ΙΛΙ1, 
είναι το μοναδικό από τα «έργα» που 
περπατά στην ώρα του.


